
RO.0012.3.7.2022 
 

Protokół Nr 29/2022 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk 

w dniu 9 listopada 2022 r. 
 
   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk  zostało zwołane przez Pana Pawła 
Wysockiego – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, z następującym porządkiem 
posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przeprowadzenie kontroli kompleksowej w Urzędzie Gminy Brańsk w zakresie 

prowadzonego najmu sprzętu stanowiącego własność Gminy Brańsk w roku 2021     
i do dnia kontroli.  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Posiedzeniu przewodniczył Pan Paweł Wysocki Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.     

                                                                                                         
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 i trwało do godz. 1040  (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8) 
                                                                                                                   
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej:  
Stan członków – sześciu – obecnych sześciu: 

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 
2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji  
4) Mariusz Półtorak  Członek Komisji (spóźniony) 
5) Józef Szpakowski  Członek Komisji  
6) Tadeusz Krasowski  Członek Komisji  

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Monika Falkowska   Zastępca Wójta Gminy Brańsk 
Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 

 
Ad.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji Rewizyjnej oraz osoby zaproszone. 
Na podstawie listy obecności na stan 6 członków Komisji Rewizyjnej stwierdził obecność    
6 radnych, tym samym prawomocność posiedzenia i podejmowania uchwał/kontroli.  
 
Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  
Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni               
w głosowaniu jawnym przy 6 członkach biorących udział w głosowaniu: głosami 6 -za, 
przeciw – 0,  wstrzymujących się  – 0 przyjęli porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przeprowadzenie kontroli kompleksowej w Urzędzie Gminy Brańsk w zakresie 

prowadzonego najmu sprzętu stanowiącego własność Gminy Brańsk w roku 2021     
i do dnia kontroli.  

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 



5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad.3 Przeprowadzenie kontroli kompleksowej w Urzędzie Gminy Brańsk w zakresie 
prowadzonego najmu sprzętu stanowiącego własność Gminy Brańsk w roku 2021 i do 
dnia kontroli: 
 
   Na prośbę Komisji Rewizyjnej, Zastępca Wójta udostępniła dokumentację najmu sprzętu 
stanowiącego własność Gminy Brańsk w roku 2021 i do dnia kontroli wraz z kopiami faktur 
za najem sprzętu gminnego. 
 
Po czym Komisja przystąpiła do czynności kontrolnych.  
 
Protokół nr 30/2022 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk          
w dniu 9 listopada 2022r. w teczce RO.0012.3.7.2022. 
 
Ad.4 Sprawy bieżące, wolne wnioski: 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poddał pod rozwagę tworzenie listy wniosków   
o najem sprzętu, aby było wiadome, że jeżeli sprzęt będzie pracował w okolicy 
wnioskodawcy, to była możliwość jego skierowania do wykonania wnioskowanej 
usługi bez dodatkowego przebiegu sprzętu. 
 

   Pani Zastępca Wójta wyjaśniła, że były takie przypadki, gdy ktoś chciał wynająć a sprzęt 
pracował niedaleko, wówczas był tam kierowany a dojazd był tylko liczony - w drodze 
powrotnej. Były też przypadki odmowy wynajmu, gdy usługa mogłaby przyczynić się do 
usterki sprzętu. 
 

 Radny Pan Tadeusz Krasowski zgłosił do naprawy drogę Lubieszcze – Szmurły      
którą już wcześniej zgłaszał ze względu na zły stan drogi. 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zgłosił podwiezienie kruszywem dziury na 
drodze gminnej, jadąc w kierunku Fermy za krzyżem skręcając w lewo, 
naprzeciwko ogólnego boiska. 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał o termin wykonania drogi w Markowie? 
 

   Pani Zastępca Wójta wyjaśniła, że mapy już są gotowe i inne dokumenty do zgłoszenia, 
natomiast inwestycja ruszy na wiosnę w przyszłym roku jako zadanie priorytetowe. 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał o składanie wniosków na usunięcie 
eternitu? 

 
   Pani Zastępca Wójta wyjaśniła, że gmina składa zapotrzebowanie na środki finansowe 
gdy tylko ogłaszane są nabory przez WFIŚ i GW. Jednak środki są ograniczone (gmina 
nie otrzymuje 100% dofinansowania). Nie wszyscy, którzy do tej pory poskładali wnioski 
zostali załatwieni i w kolejnych naborach będą brani pod uwagę w pierwszej kolejności. 
 
   Na pytanie jaki jest koszt zabrania 1 tony eternitu? 
 
   Pani Zastępca Wójta wyjaśniła, że 500zł (dla gminy) natomiast od osoby prywatnej na 
pewno więcej. 
 



   Radni poruszyli także temat opłat za odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości 
zamieszkałych, czy opłaty będą wyższe? 
 
   Pani Zastępca Wójta poinformowała, że na razie został ogłoszony przetarg. 
 
 
Ad.5 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej        
o godz. 1040 zamknął posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

/-/Alina Adamczyk             /-/Paweł Wysocki 


